

Terms and Conditions:

1. Valid members of Sands Lifestyle Digital Membership Program ("Sands Lifestyle Members") who spend MOP 1,888 or more in a single transaction at designated F&B outlets during the offer period are entitled to redeem two (2) packs of Chinese New Year red packets for free ("Offer").
2. The spending amount shall be based on the final bill, inclusive of service charge.
3. Designated F&B outlets are listed below:

Hotel	F&B outlets
The Venetian Macao	Jiang Nan by Jereme Leung
	Pin Yue Xuan
The Parisian Macao	La Chine
Sands Macao	Golden Court
The Londoner Macao	The Huaiyang Garden
	Chiado
	Gordon Ramsay Pub & Grill
	The Mews
	Hampton Court

4. Offer period is 12 February – 4 March 2026.
5. This Offer is only applicable to Sands Lifestyle Members who pay by cash, credit card, or digital payment.
6. To enjoy this Offer, advance reservation for dining is required.
7. To redeem this Offer, Sands Lifestyle Members shall present their valid registered Sands Lifestyle membership page to the staff of the F&B outlet upon payment. Screenshots, photographs or printed copies shall not be accepted.
8. Each Sands Lifestyle Member can redeem a maximum of two (2) packs of red packets for each eligible bill.
9. This Offer is subject to availability, on a first come first served basis, while stock lasts.
10. This Offer is not redeemable for cash and cannot be changed or exchanged for other items.
11. No changes and refunds will be given for redeemed Offer.
12. Venetian Macau Limited, Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited (collectively, "Company") reserve the right to amend and change these Terms and Conditions or any applicable terms and conditions and/or terminate this Offer, at any time, without prior notice.
13. If there is any dispute, Company reserves the right to make the final decision.
14. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

條款及細則：

1. 金沙旅享電子會員計劃之有效會員（「金沙旅享會員」）在活動期間於指定餐廳單一交易消費滿澳門元 1,888 元或以上，可免費領換兩（2）包新年利是封（「禮遇」）。
2. 消費金額以最終帳單總額計算，包含服務費。
3. 以下為指定餐廳：

酒店	餐廳
澳門威尼斯人	醉江南
	品粵軒
澳門巴黎人	巴黎軒
澳門金沙	金沙閣
澳門倫敦人	淮揚曉宴
	希雅度葡國餐廳
	戈登拉姆齊英式酒吧
	妙·泰
	漢普閣

4. 活動期間為 2026 年 2 月 12 日至 3 月 4 日。
5. 此禮遇只適用於以現金、信用卡或電子支付的金沙旅享會員。
6. 為享受此禮遇，金沙旅享會員須提前預約用餐。
7. 為換領禮遇，金沙旅享會員須於支付時向餐廳員工出示已登記之有效金沙旅享會籍頁面以供核實。恕不接受屏幕截圖、相片或列印本。
8. 每位金沙旅享會員最多可憑每張合資格帳單換領共兩（2）包利是封。
9. 此禮遇數量有限，先到先得，送完即止。
10. 此禮遇不可兌換現金或其他商品。
11. 已換領之禮遇不設替換、更改或退款。
12. 威尼斯人澳門股份有限公司、威尼斯人路氹股份有限公司及東方威尼斯人有限公司（統稱「公司」）保留隨時更改本條款及細則或任何適用的條款及細則及／或終止此禮遇的權利，恕不另行通知。
13. 如有任何爭議，公司保留最終決定權。
14. 本條款及細則之中英文版如有差異，概以英文版為準。